

**The Hong Kong Girl Guides Association
Commissioners' Day 2019**

To : CC / DCC / ACC / DC / ADC / District Commissioner / Trainer / Section Consultant / Senior Executive / Executive

Sharing Topic:

"Change" is the theme of this year, speakers are invited to share challenges and difficulties faced in the society. By sharing their experiences and way to success, participants learn how to equip themselves and how to deal with the challenges when facing changes.

Date : 28 / 04 / 2019
Venue : HKGGA Headquarters Multi-purpose Hall (8 Gascoigne Road, Kowloon, Hong Kong)
Time : 10:00 to 13:00
Dress Code : Full Uniform
Deadline : 18 / 4 / 2019

Speaker: Mrs. Claudia Hodges – AXA Head of High Net Worth Agency Distribution

You are cordially invited to attend the Commissioners' Day. Hope to see you all!

For registration, please check out the following link:

<https://forms.gle/uby1tGhzo29xF1aJ7>

For any enquiries, please contact Ms. Kathy Law on 2359-6837.

.....
Commissioners' Day 2019 - REGISTRATION FORM

To : Region Development Office (Fax: 2782 7979) or mail to HKGGA HQ (8 Gascoigne Road, Kowloon)

From : _____ (Name) _____ (Position)

Region/Dept: _____ Division: _____ District: _____

I am **able** / **unable** to attend the Commissioners' Day 2019

Signature

Date

香港女童軍總會
總監日 2019

致：香港總監／香港副總監／香港助理總監／區總監／助理區總監／分區總監／訓練員／
組別顧問／高級幹事／幹事

分享主題：

是次以「Change 改變」為主題，邀請講者向各位參加者分享在社會上遇到的不同的挑戰，透過分享講者的個人經歷（個人、事業及公益事務）及成功之道，從而讓女童軍總監從中學習如何裝備自己，及如何面對內在及外在（經濟、社會、科技）等環境改變所帶來的挑戰（個人及機構）。

日期：28 / 04 / 2019（星期日）
地點：香港女童軍總會三樓禮堂（九龍加士居道 8 號）
時間：上午 10 時至下午 1 時正
服飾：整齊制服
截止日期：18 / 04 / 2019

講者：韓文婉女士 - AXA Head of High Net Worth Agency Distribution

我們誠意邀請妳出席總監日 2019，我們期待妳的參與！

報名連結：<https://forms.gle/uby1tGhzo29xF1aJ7>

如有查詢，請致電 2359-6837 聯絡職員羅小姐（Kathy）。

.....
總監日 2019 - 報名表格

致：地域發展部（傳真: 2782 7979） / 郵寄至九龍加士居道八號香港女童軍總會

由：_____（姓名） _____（職銜）

地域/部門：_____ 區：_____ 分區：_____

我將 會 / 不會 出席總監日 2019

簽署

日期